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Boerenbond herinnert Gabriels aan afspraken
prefinanciering
nieuws

Een delegatie van ruim honderd leden van de Boerenbond, onder leiding van voorzitter
Noël Devisch, kwam zaterdag federaal minister van landbouw Jaak Gabriëls opzoeken in
het stadhuis van Bree, waar de minister burgemeester is.
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Een delegatie van ruim honderd leden van de Boerenbond, onder leiding van voorzitter Noël
Devisch, kwam zaterdag federaal minister van landbouw Jaak Gabriëls opzoeken in het stadhuis van
Bree, waar de minister burgemeester is.
De Boerenbond herinnerde Gabriëls aan de afspraken die begin januari werden gemaakt met de
Vlaamse regering over de prefinanciering van vernietiging van dierlijk afval geproduceerd in de
slachthuizen. De Boerenbond vraagt dat die afspraken correct zouden worden nageleefd.
Gabriëls zei dat hij de BSE-tests alvast zes maanden wil laten doorgaan. Volgens Devisch ontloopt
Vlaams minister van landbouw Vera Dua op "schandelijke wijze" haar verantwoordelijkheid en
pleegt ze woordbreuk door nu plots te stellen dat ze slechts een klein gedeelte van de factuur wenst
te betalen, namelijk niet de verwerking, maar enkel de opslag en de verbranding van het slachtafval.
Devisch kloeg in dat verband ook het winstbejag van de slachthuizen aan, die 1.000 tot 1.500 frank
per rund en 150 tot 200 frank voor een varken rechtstreeks op de boeren verhalen.
Devisch vroeg Gabriëls ook om tot een harmonisatie van de financieringsmaatregelen op Europees
vlak te komen en de kosten van het tot "afvalproduct gedeclasseerde dierenmeel" in afwachting van
een Europese regelgeving volledig door de overheid te laten betalen. Dat is momenteel ook in
Nederland, Ierland, Italië, Oostenrijk, Frankrijk en Wallonië het geval.
Gabriëls verklaarde zich bereid om er bij Dua en Vlaams minister-president Patrick Dewael op aan
te dringen om de afspraken ook effectief na te leven. Volgens Gabriëls mogen de kosten voor de
vernietiging van dierlijk afval niet op de boeren verhaald worden. Voor de Vlaamse regering zou dat
neerkomen op een meerkost van 200 miljoen frank.
Gabriëls zei ook dat hij gaat aandringen op een uniforme Europese regelgeving, temeer "de chaos in
Europa zeer groot is". Gabriëls nam vooral Duitsland en Finland zwaar onder vuur. De federale
minister verwees tot slot ook naar het feit dat de opkoopregeling na amper drie weken een overschot
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van één miljoen ton rundvlees opleverde en dat er op dat vlak dringend maatregelen moeten
genomen worden.
"Een imagocampagne is zeker op zijn plaats om het vertrouwen van de consument in het rundvlees
opnieuw te versterken. Daarom zullen we de BSE-tests nog zeker 6 maanden laten doorgaan en
nadien een selectief controle-systeem invoeren", aldus Gabriëls.
Een delegatie van ruim honderd leden van de Boerenbond, onder leiding van voorzitter Noël
Devisch, kwam zaterdag federaal minister van landbouw Jaak Gabriëls opzoeken in het stadhuis van
Bree, waar de minister burgemeester is.
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